
Fra:                                              Lisbeth Hammer Krog
Sendt:                                        torsdag 9. februar 2023 14:31
Til:                                               Borgny Danielsen
Kopi:                                           Eirik Lindstrøm
Emne:                                        VS: Bevar Strandlokket (vedrørende sak 22/23803)
 
Hei Borgny,
 
Legger ved Innspill til ordfører, men skjønner at saken kommer opp 9. mars. Viktig at alle i planutvalget 
blir kjent med mailen. Oversender derfor mailen til dere.
 
Mvh
Lisbeth
 

Fra: Li Ying Sun <lysun72@gmail.com> 
Sendt: onsdag 8. februar 2023 22:12
Til: Lisbeth Hammer Krog <lisbeth.krog@baerum.kommune.no>
Kopi: Viggo Blix <viggo.blix@gmail.com>; Lisbet Rynning <lirynning@yahoo.no>; 
Jenny.Andersen@klp.no; nadia.s.alexander@gmail.com; sverremannvik@gmail.com; 
ninavik555@gmail.com; matthieu_blanpain@hotmail.com; Nora.Haberg@walwil.com
Emne: Bevar Strandlokket (vedrørende sak 22/23803)
 
Fra: Beboere nær E18 strand (alle beboere i  Kveldsro terrasse)

                                                                                                                                                           Stabekk, 08. 
Februar 2023

Til: ordfører Lisbet Hammer Krogh i Bærum kommune

Bevar Strandlokket (vedrørende sak 22/23803) 

Vi er blitt informert, gjennom Budstikka, om at et forslag med store endringer av E18 Vestkorridoren ved 
Strand skal diskuteres i Bærum kommunestyre i februar 2023 og deretter legges ut til høring. 

Vi viser til Statens Vegvesens varsel om «mindre» endring av reguleringsplan for E18-korridoren i august 
2022 der Stabekklokket ble forkortet med 50 meter mot vest. Vi er bekymret for at de store endringene 
ved Strand blir godkjent uten forståelse for konsekvensene for nærområdet og vi ønsker derfor dialog 
med velforeningene som er berørt. Illustrasjonen nedenfor er fra budstikka 6 januar 2023 under tittelen 
«Må spare penger – nå skrotes E18-planene om grønt lokk på Strand». 
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Illustrasjon: Budstikka, 6 januar 2023

Vår forståelse av den foreslåtte endringen 
(https://tjenester.baerum.kommune.no/innsyn/byggesak/wfinnsyn.ashx?response=arkivsak_detaljer&ar
kivsakid=2020073039&) er at den vil berøre alle beboere nær Strand ved E18. Planen ser ut til å bestå av 
å benytte eksisterende E18 som «lokalvei» og ikke legge et grønt lokk som opprinnelig planlagt og lovet. 

Vi hadde sett frem til endelig å bygge ned den store barrieren som E18 representerer mellom Stabekk og 
sjøen. Det grønne Strandokket ville gi tilgang til et flott rekreasjonsområde. Videre vurderer vi at 
skoleveien for barna på Lysaker skole vil være en tryggere vei med Strand lokket. 

Beboerne i nærheten vil etter dette forslaget få mer støy og forurensing, og mer ekspropriert eiendom. 
Eiendommene som er rundt dette lokket er klassifisert som kulturminne vernet etter PBL, og vi mener at 
dette må hensyntas. 

Vi opplever at forutsigbarheten ved E18 vestkorridoren Lysaker – Ramstadsletta prosjektet som allerede 
er igangsatt er svært dårlig med slike endringer diskutert midt i en byggefase. 

Vi ber om at Bærum kommune og Statens Vegvesen beholder den opprinnelige planen med 
Strandlokket. 

Med vennlig hilsen

På vegne av beboerne i Kveldsro Terrasse, Stabekk  

Li Ying Sun, Nadia S. Alexander, Viggo Blix, Lisbet Rynning
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